
Zápisnica č.1/2025 z riadneho zasadnutia OZ Bajany, 

konaného dňa 19. 03. 2025 o 15,00 hod. 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Overovatelia zápisnice: 

Ing. Anna Bumberová    p. Beáta Granatová              

............................................................         .......................................................... 

Program zasadnutia: 
1. Úvodné náležitosti 

a/ Otvorenie zasadnutia 
b/ Určenie zapisovateľa a overovateľa zápisnice 
c/ Kontrola plnenia uznesení prijatých na minulých zasadnutiach OZ 

2. Oznámenie o zániku mandátu poslanca OZ a zloženie sľubu náhradníka za poslanca obecného 
zastupiteľstva  
3. Schválenie programu zasadnutia 
4. Prejednanie a schválenie VZN o určení spádovej MŠ zriadenej obcou Bajany 
5. Prejednanie a schválenie VZN o určení výšky príspevku v MŠ a ŠZ zriadených obcou Bajany 
6. Prejednanie a schválenie Záverečného účtu obce Bajany za rok 2024 a stanovisko HK k ZÚ obce 
Bajany 
7. Prejednanie a chválenie Zásad hospodárenia s majetkom obce Bajany 
8. Informácia o pripravovaných akciách na rok 2025 
9. Informácia o priebehu projektu „Realizácia spoločných zariadení v obci Bajany II.“ 
10. Žiadosť o poskytnutie dotácie PZ -UH Bajany 
11. Rôzne 
12. Diskusia 
13. Záver 
1. Úvodné náležitosti 

a/ Otvorenie zasadnutia  

Zasadnutie otvorila starostka obce I. Bosnyáková, ktorá privítala prítomných.  

b/ Určenie zapisovateľa a overovateľa zápisnice  

Za zapisovateľa bola určená p. Oľga Salayová 

Za overovateľov zápisnice boli určení a schválení: 

Ing. Anna Bumberová 

p. Beáta Granatová 

c/ Kontrola plnenia uznesení prijatých na minulom ustanovujúcom OZ  

Z prijatého uznesenia neboli schválené žiadne úlohy na plnenie 

2. Zloženie sľubu náhradníka za poslanca obecného zastupiteľstva  
Na webovej stránke obce bolo zverejnené oznámenie o zániku mandátu poslanca OZ p. Jozefa 
Terebeššyho v tomto znení: 
„Podľa zákona č. 180/2014 Z.z. o podmienkach výkonu volebného práva a o zmene a doplnení 
niektorých zákonov, § 192, ods.1,2, oznamujeme nastúpenie náhradníka na uvoľnený post poslanca 
Obecného zastupiteľstva v Bajanoch. Podľa zápisnice miestnej volebnej komisie v Bajanoch o výsledku 
volieb do orgánov samosprávy miest a obcí, ktoré sa konali dňa 29.10.2022, sa náhradníkom do 
obecného zastupiteľstva stal Ing. Maroš Rebrinský. Mandát poslanca Obecného zastupiteľstva v 
Bajanoch sa uvoľnil za poslanca Jozefa Terebeššyho, podľa zákona 369/1990 o obecnom zriadení, piata 
časť, §25 Poslanci, ods. 2, bod g, ktorý sa počas jedného roka nezúčastnil ani raz na zasadnutiach 
obecného zastupiteľstva. Funkcie poslanca obecného zastupiteľstva sa náhradník ujme v zmysle § 25 
ods. 1 písm. a) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. po zložení zákonom predpísaného 
sľubu poslanca na najbližšom zasadnutí obecného zastupiteľstva.“ 



Ing. Maroš Rebrinský, náhradník za poslanca OZ v Bajanoch,  prečítal zákonom predpísaný 

sľub poslanca OZ a potvrdil ho svojím podpisom. Po zložení sľubu náhradníka za poslanca starostka 

skonštatovala, že z 5  poslancov sú prítomní   5     poslanci, čiže zastupiteľstvo je – nie je uznášania 

schopné. 

 
3. Schválenie programu zasadnutia  

Starostka obce prečítala program zasadnutia OZ /uvedený v úvode/ a vyzvala poslancov OZ, aby sa 

k nemu vyjadrili. Poslanci s programom OZ súhlasili - nesúhlasili 

Pripomienky: žiadne 

 

Návrh na uznesenie 

Obecné zastupiteľstvo obce Bajany 
 
schvaľuje - neschvaľuje 
 

program zasadnutia OZ 
 
Za:       5       Proti:     0       Zdržali sa:   0 
 
Program zasadnutia OZ bol  - nebol   jednohlasne schválený 

 

Uznesenie č. 1/1/2025 

 

4. Prejednanie a schválenie VZN o určení spádovej MŠ zriadenej obcou Bajany 
Od 1.1.2025 došlo k zmene financovania materských škôl, ktoré ostávajú v právnej pôsobnosti obce, 

ale financované budú priamo z Ministerstva školstva SR. Vecne je úprava totožná s doterajšou 

úpravou, dôvodom nutnosti nových nariadení je zosúladenie splnomocňujúcich ustanovení 

s aktuálnou legislatívou v nadväznosti na prenesený výkon štátnej správy vo vzťahu k materskej škole.  

Poslanci OZ dostali návrh VZN elektronickou poštou na preštudovanie. Návrh VZN bol zverejnený aj 

na webovej stránke obce. 

Pripomienky: žiadne 
Návrh na uznesenie 

Obecné zastupiteľstvo obce Bajany 
 
schvaľuje - neschvaľuje 

 

VZN č. 1/2025 o určení spádovej MŠ zriadenej obcou Bajany  

 

Za:        5         Proti:    0        Zdržali sa:  0 

   

 

Uznesenie č. 2/1/2025 
 
5. Prejednanie a schválenie VZN o určení výšky príspevku v MŠ a ŠZ zriadených obcou Bajany 
Starostka uviedla, že to isté platí aj pre druhé VZN, čiže vecne je úprava totožná s doterajšou 

úpravou. Poslanci OZ dostali návrh VZN elektronickou poštou na preštudovanie. Návrh VZN bol 

zverejnený aj na webovej stránke obce. 

Pripomienky: žiadne 



 
 

 

Návrh na uznesenie 

Obecné zastupiteľstvo obce Bajany 
 
schvaľuje - neschvaľuje 

 

VZN č. 2/2025 o určení spádovej MŠ zriadenej obcou Bajany  

 

Za:         5        Proti:      0      Zdržali sa:  0 

 

Uznesenie č. 3/1/2025 

 
6. Prejednanie a schválenie Záverečného účtu obce Bajany za rok 2024 a stanovisko HK k ZÚ obce 
Bajany 
Poslancom OZ bol predložený v písomnej forme Záverečný účet obce Bajany za rok 2024 a stanovisko 

hlavnej kontrolórky obce k záverečnému účtu za rok 2024. Starostka obce skonštatovala, že rok 2024 

patril opäť k jedným z náročných rokov, čo sa týka finančnej situácie obcí a miest. Problém je jednak 

s nepravidelnými refundáciami MPSVaR za mzdové výdavky zamestnancov KC a TSP a tiež aj 

s vyplácaním mesačných výnosov od MF, ktoré vykazujú deficit oproti roku 2022 voči všetkým 

samosprávam vo výške niekoľko miliónov. Našej obci pravidelne chýba mesačne okolo 5 – 6000 €. 

Starostka uviedla, že napriek všetkému je rada, že obec ukončila rok 2024 bez dlhov, boli vyplatené 

všetky faktúry do lehoty splatnosti a tiež odvody. Dokonca sa nám podarilo zlepšiť hospodársky 

výsledok obce. Čo sa týka organizovania akcií, obec ich riešila cez sponzorské príspevky. Určite aj vy 

sledujete v médiách, v akej finančnej situácii sú samosprávy. Ako uviedlo ZMOS, finančná situácia 

miest a obcí naďalej zostáva napätá. Samosprávy majú od januára 2023 veľké finančné problémy, 

ktoré kontinuálne pokračujú aj v roku 2025. Čelia nedostatku zdrojov, čo im znemožňuje zvyšovanie 

platov a odmien zamestnancov a zabezpečovať chod obcí. ZMOS zastupuje spolu 142 mestských 

samospráv. Zástupcovia miest a obcí sa zhodli na tom, že je nevyhnutné zabezpečiť stabilné a 

predvídateľné financovanie samospráv, ktoré umožní efektívne plánovanie a rozvoj miest. 

V najbližšom období sa uskutoční rokovanie s Ministerstvom financií SR, na ktorom ZMOS predstaví 

aktuálnu situáciu v hospodárení miest a obcí a predstaví konkrétne opatrenia na zvýšenie verejných 

príjmov a ich efektívnejšie využívanie. ZMOS hľadá nové zdroje príjmov v rámci úprav dane z 

nehnuteľností, kde je možnosť aj z regulácie hazardu, účelového rozdelenia štátnych príspevkov a 

novelizácie poplatku za rozvoj. Združenie zároveň vyvíja maximálne úsilie na identifikáciu riešení, 

ktoré umožnia finančnú stabilitu miest a obcí. Cieľom je nielen zabezpečiť ich bežnú prevádzku, ale aj 

vytvoriť podmienky pre ďalší rozvoj a skvalitňovanie služieb pre obyvateľov. Starostka skonštatovala, 

že obec sa zapájala aj do menších či väčších výziev a tiež boli pripravené projekty, kde sa vyhlásenie 

výziev len očakáva. 

Starostka následne predniesla Stanovisko hlavnej kontrolórky obce k predmetnému návrhu 

záverečného účtu s odporúčaním HK obecnému zastupiteľstvu uzatvoriť prerokovanie návrhu 

Záverečného účtu obce Bajany za rok 2024 s výrokom „celoročné hospodárenie schvaľuje bez 

výhrad“. Poslanci prerokovali návrh ZÚ obce a prijali uznesenie 

Pripomienky: žiadne 
 
 



Návrh na uznesenie 

 
Obecné zastupiteľstvo obce Bajany 
 
berie na vedomie – neberie na vedomie 
 
Stanovisko hlavnej kontrolórky obce k záverečnému účtu obce Bajany za rok 2024 
 

schvaľuje - neschvaľuje 
 
Záverečný účet obce Bajany a celoročné hospodárenie za rok 2024 bez výhrad – s výhradami  
 
Schvaľuje – neschvaľuje  
 
Použitie prebytku rozpočtového hospodárenia na tvorbu rezervného fondu vo výške  1 416,64 € 
 
Hlasovanie: Za:    5         Proti:    0        Zdržali sa:    0 

 

Uznesenie č. 4/1/2025 
 
7. Prejednanie a chválenie Zásad hospodárenia s majetkom obce Bajany 
Poslanci OZ dostali návrh Zásad elektronickou poštou na preštudovanie. Pani starostka na základe 
informácií od JUDr. Jurčovej uviedla, že od 1. januára 2025 je účinná ďalšia novela zákona č. 
138/1991 Zb. o majetku obcí. Novelou zákona o majetku obcí sa rozširuje možnosť doručiť obci 
súťažný návrh alebo cenovú ponuku pri prevode vlastníctva majetku obce alebo pri dlhodobom 
nájme majetku obce v elektronickej podobe. Zákonodarca umožňuje využiť nie len elektronickú 
schránku obce, ale aj formu mailovej komunikácie. Podmienky pre mailovú komunikáciu 
a zabezpečenie mlčanlivosti pri zasielaní súťažných návrhov a cenových ponúk prostredníctvom 
mailu  je obec povinná upraviť ustanoveniami Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom obce. 
Novela zákona o majetku obcí zároveň rozširuje výnimky pri prenechávaní majetku obce do nájmu aj 
na majetok obce obstaraný z verejných prostriedkov a možnosti prenechania majetku obce do nájmu 
za nižšie nájomné ako je hodnota nájomného zistená na základe porovnania alebo všeobecná 
hodnota nájomného. Dopĺňali sa tieto články Zásad: čl. 15, ods. 8,9,10,11, čl. 18, ods. 6,7,8,9,10, čl. 
19, čl. 22, čl.23, čl. 24, ods. 4. Doplnil sa samostatný článok 23 upravujúci všeobecné podmienky 
nájmu majetku obce, ak nájom nie je realizovaný obchodnou verejnou súťažou, priamym nájmom 
alebo z dôvodu hodného osobitného zreteľa. Doplnil sa aj samostatný článok upravujúci inštitút 
výpožičky, v nadväznosti na potrebu aplikačnej praxe v ostatnom čase. Doplnený bol aj samostatný 
článok upravujúci užívanie majetku tretích osôb, v nadväznosti na potrebu aplikačnej praxe. Ostatné 
ustanovenia, ktoré nepodliehajú novele, boli ponechané v rozsahu doterajších Zásad. Zásady sa 
nezverejňujú, je to interný dokument. 
Pripomienky: Ing. Bumberová sa dotazovala na skutočnosti uvedené v čl.4, bod 2, písm. a)4, 

...zostatková cena je vyššia ako 3 500 €. Porovnaním sa zistilo, že tieto údaje sú totožné s údajmi 

Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom obce Bajany č. 1/2023, nemenili sa, boli riadne 

schválené OZ v roku 2023. Preto sa o Zásadách dalo hlasovať  

 
 

Návrh na uznesenie 

Obecné zastupiteľstvo obce Bajany 
 
schvaľuje - neschvaľuje 



 
Vnútorný predpis riadenia obce č. 1/2025 Zásady hospodárenia s majetkom obce Bajany 

 
Za:        3         Proti:    0        Zdržali sa:  2 

 

Uznesenie č. 5/1/2025 
 
8. Informácia o pripravovaných akciách na rok 2025 
Starostka uviedla, že v roku 2025 plánuje zorganizovať tieto akcie: 
30.4.2025 - Stavanie mája – pozvať harmonikára a/alebo jednu FSS na vystúpenie, osadenie mája, 
vatra 
14.5.2025 - Deň matiek – vystúpenie detí z MŠ, poprípade žiačky zo ZŠ Pavlovce n/U alebo Bežovce 
31.5.2025 - Deň detí – je zabezpečený skákací hrad za 80, - € (cena vrátane dovozu a odvozu), budú 
oslovení hasiči s ukážkou techniky, pop. penovou show, hamburgery, resp. opekané klobásy, súťaže 
19.7. alebo 9.8.2025 - Deň obce – 655.výročie obce, obec požiadala príspevok na organizáciu akcie 
cez DS/2025 z KSK – poslanci OZ sa stretnú so starostkou, ak budeme vedieť výsledok žiadosti 
24.10.2025 - Úcta k starším – darčeky, resp. čajové popoludnie spojené s premietaním filmu 
17.12.2025 - Vianočná besiedka – deti z MŠ, kapustnica, vystúpenie FSS 
Počas prázdnin sa má zorganizovať turnaj žiakov vo futbale, futbalové turnaje, ich termín konania 
a realizácia sa bude riešiť s poslancom OZ p. M. Koporom. 
Pripomienky: Poslanci OZ sa dohodli, že počkáme na vyhodnotenie žiadosti o dotáciu DS/2025, kde 
obec žiadala o príspevok na organizáciu Dňa obce a potom sa dohodnú, ako to bude s oslavami Dňa 
obce. Termín bol navrhnutý 19.júl, resp.9. august 2025. K ostatným akciám nemali výhrady.  
 

 

Návrh na uznesenie 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Bajany 
 
berie na vedomie – neberie na vedomie 
 
Informáciu o pripravovaných obecných akciách na rok 2025 
 
Hlasovanie: Za:   5          Proti:    0        Zdržali sa:    0 
 

              Uznesenie č. 6/1/2025 
 
9. Informácia o priebehu projektu „Realizácia spoločných zariadení v obci Bajany II“ 
Starostka informovala poslancov OZ o priebehu realizácie prác na projekte „Realizácia spoločných 
zariadení v obci Bajany“. Tri štrkodrvové cesty sú hotové, má sa urobiť finálne nasypanie jemného 
štrku po povrchu. Cesta k rieke Uh je pripravená na asfaltovanie, asfaltovanie má prebehnúť 
v mesiaci marec. Mokrade sú vykopané, bude sa realizovať výsadba zelene podľa projektu. Po 
ukončení prác (do 30.6.2025) firma, ktorá realizuje práce, uvedie do pôvodného stavu všetky cesty, 
na ktorých sa presúvala na miesto realizácie prác. Zatiaľ boli uhradené 2 faktúry od dodávateľa prác 
vo výške 230 000 € z preklenovacieho úveru. 25.2. bola podaná 1.žiadosť o platbu na PPA. Dokladali 
sa vyžadované dokumenty zo strany PPA, prebieha kontrola VO.  
Pripomienky: žiadne 

 

Návrh na uznesenie 

 



 

Obecné zastupiteľstvo obce Bajany 
 
berie na vedomie – neberie na vedomie 
 
Informáciu o priebehu realizácie projektu „Realizácia spoločných zariadení v obci Bajany II.“ 
 
Hlasovanie: Za:       5      Proti: 0           Zdržali sa:    0 
 

              Uznesenie č. 7/1/2025 

 
10. Žiadosť o poskytnutie dotácie PZ -UH Bajany 

Poľovnícke združenie Uh Bajany doručilo do podateľne Obce Bajany žiadosť o poskytnutie 

dotácie vo výške 400,- € na nákup materiálu na zhotovenie a opravu zásypov pre malú zver. 

Starostka skonštatovala, že nie je proti finančnej pomoci PZ, ale poslanci OZ by mali 

prehodnotiť a zvážiť výšku dotácie, kvôli finančnej situácii obce  

Pripomienky: poslanci OZ zvážili finančnú situáciu obce a schválili nadpolovičnou väčšinou 

dotáciu vo výške 250, -€ 

 
Návrh na uznesenie 

Obecné zastupiteľstvo obce Bajany 
 
schvaľuje - neschvaľuje 

 

Dotáciu pre PZ Uh Bajany vo výške 250, -€ 

 

Za:         3        Proti:    2        Zdržali sa:  0 

 

Uznesenie č. 8/1/2025 
 
11. Rôzne 
- dňa 18.12.2024 sme boli vyzvaní na doplnenie žiadosti o NFP na rekonštrukciu obecných ciest cez 
ÚV splnomocnenca pre rómske komunity, čo sme aj do určeného termínu odoslali. Bolo zverejnené 
oznámenie, že výsledky výzvy by mali byť zverejnené v mesiaci marec 2025. Pred týždňom sme opäť 
boli vyzvaní na doplnenie žiadosti. Termín na odoslanie doplnenia je 21. 3. 
- dňa 30.12.2024 bola odoslaná žiadosť (poštou aj cez egrant) na MPSVaR v rámci výzvy „Ihrisko pre 
každé dieťa“. Vyhodnotenie zatiaľ nie je zverejnené 
- na konci roka 2024 sa konal tradičný silvestrovský stolnotenisový turnaj v KC. Za organizáciu 
ďakujem p. M. Koporovi. Svoju činnosť naďalej rozvíja Športový klub v stolnom tenise. Zápasy 
a tréningy prebiehajú v KC. 
- nový rok sme pracovne začali 8.1.2025 
- do jednotlivých domácností sme doručili Harmonogram vývozu TKO, bol zverejnený aj na obecnej 
stránke a fb 
- dotácia na rekonštrukciu strechy RS od KSK bola v termíne vyúčtovaná, 13.1. sme dostali informáciu 
o schválení vyúčtovania zo strany KSK. Firme MyBau sme uhradili celú sumu faktúry. V interiéri RS 
prebehlo premaľovanie zatečených častí, očistenie stĺpov na terase. Natreli sme ich novým 
ochranným náterom 
- pre pracovníkov KC bola dohodnutá supervízia, ktorá vyplýva zo zmluvy 



- boli vypracované následné monitorovacie správy pre ukončené projekty – kompostovisko, obecná 
budova(bývalá škola), KC 
- bola vykonaná každoročná pravidelná kontrola detského ihriska, tepelného čerpadla v obecnej 
budove a mraziaceho boxu v RS. Pracovníka som upozornila, že mraziaci box zle chladí. Zistil, že 
potrebujeme výmenu kompresora. 18.3. mi telefonicky oznámili cenovú ponuku, ktorá je vo výške 
2 520, - €. Cena nového mraziaceho boxu sa pohybuje v rozmedzí od 7 500, - € vyššie. Je potrebné 
zistiť cenové ponuky na kúpu mraziaceho boxu u viacerých firiem.  
- na Ministerstvo obrany bola podaná žiadosť darovanie vyradeného osobného motorového vozidla. 
Teraz nie sú k dispozícii žiadne autá, budú nás informovať 
- ISOH – nový systém podávania hlásenia o odpadoch- hlásenia boli nahraté a elektronicky odoslané 
- nadácia PSS – vyhlásená výzva – podaný projekt na oddychovú zónu vedľa KC 
- konzultácia VZN s p. Jurčovou 
- 11 obcí mikroregiónu spoločne riešime projekt výmeny autobusových zastávok s osadením 
informačného 4-riadkového displeja, smetných košov, informačnej tabule, spoluúčasť 8% 
- absolvovanie online webinárov – anonymizácia zmlúv, kyber bezpečnosť, systém ISOH 
- L- Mihálik – jarný rez javorov smerom k cintorínom 
- obec vydávala kolaudačné rozhodnutia pre fyzické a právnické osoby cez Spoločný stavebný úrad 
- bola podpísaná zmluva s Centrom zdieľaných služieb Veľké Kapušany 
- strecha KC – spoločné jednanie – StaMi, obec Bajany – prvý marcový týždeň – navŕtanie otvorov po 
obvode stavby na odvetrávanie, Ďalšie úkony sa majú riešiť. Navŕtanie otvorov bolo vykonané 17. 
a 18.3. Riešime opravu posuvných dverí 
- boli urobené, spracované a doručené rozhodnutia o miestnych daniach a poplatkoch na rok 2025 
- zmena financovania MŠ od 1.1.2025, predškolské zariadenia sú financované priamo z MŠ SR cez 
regionálny školský úrad 
- po schvaľovacom procese výmeny akcií za dlhopisy v minulom roku, obec 30.1.2025 obdŕžala 
finančné prostriedky ako výnos z dlhopisov vo výške 1900,- €. Zároveň bolo v Košiciach na VVS 
prevzaté osvedčenie o 1 ks akcií 
- bola vyhlásená výzva na zníženie energetickej náročnosti budov cez Modernizačný fond. Keďže 
obecná budova(budova bývalej ZŠ) je v tomto stave nepoužiteľná, obec plánuje reagovať na túto 
výzvu a riešiť ju cez p. Ing. Urama. Verejné obstarávania na projektanta, na manažérske práce, na 
stavebný dozor a na energetický certifikát rieši firma TODO s.r.o. Prešov- Ing. Kmecová. Zatiaľ bol 
vysúťažený projektant – Ing. Marko Peter a energetický certifikát, spoluúčasť 5% - zistiť ďalšie 
informácie od p. Urama 
- v MŠ a KC sa konal fašiangový karneval 
- futbalové ihrisko – rieši sa s projektantom, je potrebné preklasifikovať druh pôdy z TTP na ostatné 
plochy, aby sa tam mohlo zriadiť ihrisko. Problém robia stĺpy vysokého napätia, ktorých vzdialenosť 
má byť 12 m od prostriedku stĺpa, resp. 10 m od krajného vodiča. Ak dodržíme vzdialenosť, ihrisko by 
mohlo mať šírku 18 m, namiesto plánovaných 20 m. Je potrebné sa dohodnúť, či to budeme riešiť cez 
individuálnu dotáciu od MF, ktorá sa môže žiadať do 31.3. 2025 alebo tu požiadame o financie na 
rekonštrukciu kamerového systému v obci a ihrisko budeme riešiť v inom dotačnom programe. 
Dovtedy by sa vybavili potrebné náležitosti, je na vás, ako sa rozhodneme. Maximálna výška dotácie 
cez MF je 15 000 €, minimálna výška 3 000 €. K žiadosti sa neprikladá projektová dokumentácia – 
alebo riešiť iný projektový zámer, napr. kamerový systém v obci, resp. mraziaci box a ihrisko riešiť cez 
inú výzvu- dohodlo sa, že cez výzvu sa bude riešiť mraziaci box do RS 
- Nafta a. s. – vypracovanie a odoslanie žiadosti o podporu – zasieťkovanie multifunkčného ihriska po 
dvoch dlhších stranách 
- zbúranie kultúrneho domu – áno či nie, polorozpadnutá stavba, diery vo fasáde po obvode, 
zdevastované priestory interiéru, došlo k odcudzeniu vodomera, prebehlo zrušenie vodovodného 
pripojenia- áno, zbúrať- dohodnúť podrobnosti búracieho povolenia 
- vŕba vedľa Jednoty, došlo k orezaniu vrchných konárov a k odstráneniu suchých konárov. Orez bol 
vykonaný horolezeckou metódou v cene 350, - €, vyžiadali sme tri cenové ponuky, táto bola najnižšia 



cena. Uprednostnená bola bezpečnostná stránka pred estetickou. Konáre, ktoré sme chceli ponechať, 
boli natoľko suché, že pri kontakte s nimi došlo k ich odpadnutiu 
- v období od 26.2 prebieha v obci zber konárov, posledný zber by mal byť 2.4.2025  
- pri súp. čísle 98 bola orezaná kučeravá vŕba na základe požiadavky občanov, konáre siahali aj nad 
hlavnú cestu 
- od 1.1.2025 do 30.6. 2025 organizujeme cez ÚPSVaR projekt PUPN so 6 UoZ 
- 13.3. pracovné stretnutie R ZMOS 
- cez schránku slovensku.sk bola zriadená nová schránka CUET na zverejňovanie zmlúv 
- zriadenie Klubu mladých v obecnej budove(bývalý súkromný obchod) – áno, môže sa zriadiť 
- MIRRI – nová výzva, či ju využijeme – nie, nezapájať sa do výziev pre nedostatok finančných 
prostriedkov 
- ročný príspevok za úroveň vytriedenia odpadu, obec mala v roku 2024 vytriedenosť 42,23%, môžu 
žiadať obce, ktoré dosiahli vytriedenosť 31% a viac 
- obecný spravodaj – vydávať či nie, poslanci OZ ho odporúčajú naďalej vydávať  
 
12. Diskusia 
Diskusia prebehla počas prejednávania jednotlivých bodov programu 
 
13. Záver 
Starostka poďakovala poslancom OZ za účasť a za diskusiu 
 

Zapisovateľ: Oľga Salayová                                                      Ibolya Bosnyáková, starostka obce 
 

 

 


